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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Tomko: 
Už je pripravená zmluva mesto a OZ Slavoj o prenájom ihriska s umelou trávou? Moja 
informácia je asi taká, že asi 15. decembra  by mala táto tráva byť prakticky funkčná. Máme 
nejakú zmluvu, jak to bude financované? Kto bude vyberať nájom? Občianske združenie, 
mesto bude tam mať nejaký podiel, alebo ako to bude, technické služby. Kto bude 
zabezpečovať správu, kto tam bude spravovať, svetlá tam budú svietiť, na aké náklady tam 
budú svetla svietiť, či všetko už je to pripravené, lebo už je myslím, že do 15. decembra sa ani 
nestretneme a to spustíte aj bez toho, žeby bolo zastupiteľstvo. Takže, pýtam sa, či je už 
pripravená takáto zmluva, aby poslanci ju mohli mať k nahliadnutiu a pripadne 
pripomienkovať, keď tam budú nejaké nezrovnalosti.  
 
PhDr. Čižmár: 
V krátkosti k  prenájmu umelej trávy. Umelá tráva sa nebude prenajímať, pokiaľ nedôjde 
k schváleniu príslušného dokumentu. To znamená, určite sa netreba obávať toho, že bez 
vášho odobrenia, odobrenia poslancov, bude niekto svojvoľne prenajímať túto plochu aj 
napriek tomu, že bude ukončená. Je to ihrisko, ktoré bude slúžiť športovému klubu FK Slavoj, 
nachádza sa v tomto areáli. Po ukončení a prípadný prenájom tak, ako to bolo deklarované 
ešte v čase schvaľovania prostriedkov na to financovanie, bude predmetom rokovania 
mestského zastupiteľstva.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


